



## ឧបករណ៍ប្រមូលសំណាកតាមផ្ទះដើម្បីធ្វើតេស្តរកមេរោគ SARS-CoV-2 សំណួរសួរញឹកញាប់ (FAQ)

### តើអ្វីទៅជាឧបករណ៍តេស្តប្រមូលសំណាកតាមផ្ទះ?

ឧបករណ៍តេស្តប្រមូលសំណាកតាមផ្ទះអាចឱ្យអ្នកធ្វើការប្រមូលសំណាកនៅតាមផ្ទះ ទាំងពីរច្រមុះ ឬទឹកមាត់របស់អ្នក ដើម្បីយកទៅធ្វើតេស្តរក SARS-CoV-2 ដែលជាវីរុសបង្កឱ្យមានជំងឺកូវីដ-19 (COVID-19)។ ដំណើរការទាំងនេះពុំមែនជាការធ្វើតេស្តតាមផ្ទះទេ សំណាកដែលអ្នកប្រមូលបានត្រូវតែបញ្ជូនទៅកាន់មន្ទីរពិសោធន៍ដើម្បីធ្វើតេស្ត។ ក្រុមហ៊ុនធ្វើតេស្តនឹងផ្តល់ព័ត៌មានជូនអ្នកអំពីលទ្ធផលតេស្តថា វិជ្ជមាន ឬអវិជ្ជមានមេរោគ SARS-CoV-2។

### តើខ្ញុំត្រូវធ្វើដូចម្តេចដើម្បីទទួលបានឧបករណ៍នេះ?

មានក្រុមហ៊ុនជាច្រើនដែលផលិតឧបករណ៍ប្រមូលសំណាកតាមផ្ទះ។ អ្នកអាចស្នើឱ្យបុគ្គលិកសេវា ថែទាំសុខភាពណែនាំឧបករណ៍នេះមួយគ្រឿង ឬចុចលើ [In Vitro Diagnostics EUAs](#) រួចទាញចុះក្រោមទៅដល់ផ្នែកដែលមានស្លាក "EUAs" លក្ខណៈបុគ្គល សម្រាប់ការធ្វើតេស្តរកវិជ្ជមានម៉ូលេគុលរកមេរោគ SARS-CoV-2" (Individual EUAs for Molecular Diagnostic Tests for SARS-CoV-2)" ហើយវាយពាក្យ "ប្រមូលតាមផ្ទះ" (home collection) ទៅក្នុងប្រអប់ស្រាវជ្រាវ។ មានតែឧបករណ៍ប្រមូលសំណាកដែលមានការអនុញ្ញាតពីរដ្ឋបាលអាហារ និងឱសថ (Food and Drug Administration, FDA) ប៉ុណ្ណោះ ដែលត្រូវបានដាក់បញ្ចូលទៅក្នុងបញ្ជីនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកប្រើប្រាស់ឧបករណ៍ដែលពុំមាននៅក្នុងបញ្ជីនេះ នោះលទ្ធផលរបស់អ្នកអាចនឹងគ្មានភាពសុក្រឹត។

នៅពេលអ្នកចូលទៅកាន់វេបសាយសម្រាប់ក្រុមហ៊ុនធ្វើតេស្តដែលអ្នកចង់បាន អ្នកនឹងត្រូវសាកសួរ កម្រងសំណួរត្រួតពិនិត្យមួយចំនួន។ ដោយផ្អែកលើចម្លើយរបស់អ្នក អ្នកអាចនឹងទទួលបានការអនុញ្ញាតឱ្យទិញឧបករណ៍តេស្ត។ នៅក្នុងករណីមួយចំនួន ដូចជាប្រសិនបើរោគសញ្ញារបស់អ្នក ត្រូវបានចាត់ទុកថា ធ្ងន់ធ្ងរ នោះអ្នកនឹងត្រូវណែនាំឱ្យទាក់ទងទៅវេជ្ជបណ្ឌិតរបស់អ្នកជំនួសវិញ។ អាស្រ័យទៅលើក្រុមហ៊ុន អ្នកអាចនឹងត្រូវរង់ចាំក្រូពេទ្យដើម្បីពិនិត្យមើលចម្លើយរបស់អ្នកចំពោះសំណួរត្រួតពិនិត្យ មុនពេលអ្នកអាចទិញឧបករណ៍នេះបាន។ ឧបករណ៍មួយចំនួនអាចឱ្យអ្នកឆ្លើយសំណួរត្រួតពិនិត្យដំនួសកូនរបស់អ្នកបាន។ បន្ទាប់ពីអ្នកបង់ថ្លៃឧបករណ៍តាមអនឡាញរួច នោះឧបករណ៍នឹងត្រូវដឹកជញ្ជូនទៅឱ្យអ្នក។ ក្រុមហ៊ុនតេស្តផ្សេងគ្នាមានពេលវេលាដឹកជញ្ជូនខុសគ្នា។

### តើខ្ញុំប្រមូលសំណាកយ៉ាងដូចម្តេច?

ការធ្វើតេស្តផ្សេងគ្នា តម្រូវឱ្យប្រើវិធីសាស្ត្រប្រមូលខុសគ្នា ហើយការធ្វើតេស្តនីមួយៗមានការណែនាំសម្រាប់ការប្រមូលសំណាករបស់អ្នក។ ពេលខ្លះ អ្នកនឹងប្រមូលសំណាកពីផ្នែកខាងក្រោមច្រមុះរបស់អ្នក ("ចុងរន្ធច្រមុះ" (anterior nares)) ហើយពេលខ្លះទៀត ពីទឹកមាត់របស់អ្នក។ CDC មានគោលការណ៍ណែនាំអំពីការប្រមូលសំណាកពីចុងរន្ធច្រមុះ ([anterior nares](#))។ ឧបករណ៍ទាំងនេះមួយចំនួន មានជា វីដេអូណែនាំតាមវេបសាយសម្រាប់ឱ្យអ្នកមើល ហើយមួយចំនួនទៀតតម្រូវឱ្យអ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាពសង្កេតមើលអ្នកប្រមូលសំណាកតាមរយៈវីដេអូ ឆាត (video chat)។

### តើខ្ញុំដឹកជញ្ជូនសំណាករបស់ខ្ញុំទៅមន្ទីរពិសោធន៍យ៉ាងដូចម្តេច?

ឧបករណ៍នីមួយៗមានការណែនាំអំពីរបៀបដឹកជញ្ជូនសំណាកត្រឡប់ទៅវិញដោយប្រើប្រាស់ស្លាកដឹកជញ្ជូន របងប្រាក់ជាមុន និងកញ្ចប់ដែលបានផ្តល់ជូន។ ជាទូទៅ អ្នកត្រូវដឹកសំណាកត្រឡប់ទៅវិញ នៅក្នុងថ្ងៃដែលអ្នកប្រមូលសំណាកនោះតែម្តង ហើយមន្ទីរពិសោធន៍មួយចំនួនមិនទទួលការដឹកសំណាកនៅចុងសប្តាហ៍ឡើយ។ នៅពេលអ្នករៀបចំសំណាករបស់អ្នកដើម្បីដឹកជញ្ជូនទៅមន្ទីរពិសោធន៍ អ្នកនឹងចាំបាច់ត្រូវយកសំណាកនោះទៅទីតាំងទម្លាក់ដែលបានកំណត់នៅក្នុងសេចក្តីណែនាំ ដូចជាប្រអប់ទម្លាក់ FedEx។

### តើខ្ញុំនឹងទទួលលទ្ធផលរបស់ខ្ញុំយ៉ាងដូចម្តេច?

ក្រុមហ៊ុនតេស្តនឹងប្រាប់អ្នកអំពីរយៈពេលដែលអ្នកនឹងទទួលបានលទ្ធផលរបស់អ្នក។ អ្នកអាចមានឱកាសនិយាយជាមួយបុគ្គលិកពាក់ព័ន្ធតាមទូរស័ព្ទ ឬតាមវីដេអូឆាតអំពីលទ្ធផលរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើការធ្វើតេស្តរបស់អ្នករកឃើញថាមានមេរោគ SARS-CoV-2 បុគ្គលិកពាក់ព័ន្ធនៅក្រុមហ៊ុនធ្វើតេស្តនឹងប្រាប់អ្នកអំពីជំហានដែលត្រូវអនុវត្តបន្ទាប់។ យោងតាមច្បាប់ លទ្ធផលរបស់អ្នកនឹងត្រូវរាយការណ៍ទៅនាយកដ្ឋានសុខាភិបាលក្នុងមូលដ្ឋានរបស់អ្នក ដែលនឹងព្យាយាមទាក់ទងទៅអ្នកប្រសិនបើលទ្ធផល តេស្តរបស់អ្នករកឃើញថាវិជ្ជមានមេរោគ។



**តើខ្ញុំគួរធ្វើដូចម្តេចប្រសិនបើលទ្ធផលតេស្តរបស់ខ្ញុំវិជ្ជមាន?**

- សូមទាក់ទងទៅបុគ្គលិកផ្នែកថែទាំសុខភាពរបស់អ្នក។
- សូមស្នាក់នៅផ្ទះរហូតទាល់តែអ្នកបំពេញតាមលក្ខខណ្ឌទាំងបីដូចខាងក្រោម (ឬ សូមមើល [សេចក្តីណែនាំសម្រាប់ការដាក់ខ្លួននៅដាច់ដោយឡែក](#)) (instructions for isolation):
  - 1) រយៈពេលយ៉ាងតិច 10 ថ្ងៃបានកន្លងផុតចាប់តាំងពីរោគសញ្ញារបស់អ្នកបានចាប់ផ្តើម ឬ ប្រសិនបើអ្នកពុំធ្លាប់មានរោគសញ្ញាទេ គឺរយៈពេល 10 ថ្ងៃបានកន្លងផុតចាប់តាំងពីអ្នកបានប្រមូលសំណាកដែលធ្វើតេស្តឃើញមានមេរោគ។
  - 2) រយៈពេលយ៉ាងតិច 24 ម៉ោងបានកន្លងផុតចាប់តាំងពីអ្នកឈប់ក្តៅខ្លួនដោយពុំបានប្រើថ្នាំបញ្ជះកម្ដៅ។
  - 3) រោគសញ្ញាផ្សេងៗទៀតបានល្អប្រសើរ។
- សូមមើល [សេចក្តីណែនាំអំពីការធ្វើចត្តាឡីស័ក](#) (quarantine instructions) ទាំងនេះជាមួយអ្នកដែលបានប៉ះពាល់ជិតស្និទ្ធ (close contacts)។